

les causes d'inhabilité des personnes dont on veut faire biffer les noms, et doit être signifié, à la diligence du requérant, le ou avant le 5ème jour de janvier, 1911, à toute personne dont on veut faire biffer le nom des listes électorales, par lettre chargée transmise à l'adresse mentionnée sur la liste.

Et avis public est par les présentes donné que le Recorder de la Cité de Montréal siègera mardi le 10 janvier prochain, 1911, à 2.30 heures p.m., dans la salle d'audience de la Cour du Recorder, à l'Hôtel de Ville, dans le but de prendre en considération telles demandes ou plaintes relativement aux dites listes électorales qui auront été faites suivant la loi.

L O. DAVID,
Greffier de la Cité.

Bureau du Greffier de la Cité,
Hôtel de Ville,
Montréal, 21 Décembre 1910.

sought to be added, and the causes of disqualification of those sought to be struck off, and must be served, at the diligence of the applicant, on or before the 5th day of January, 1911, upon every person whose name is sought to be struck from the Electoral Lists, by registered letter sent to the address mentioned on said lists.

And public notice is hereby given that the Recorder of the City of Montreal, will sit on Tuesday, the 10th January next, 1911, at 2.30 o'clock p.m., in the Court Room, of the Recorder's Court, City Hall, for the purpose of considering such applications or complaints, in respect of said Electors' Lists, as may be made, according to law.

L. O. DAVID,
City Clerk.

City Clerks Office.
City Hall,
Montreal, December, 21st. 1910.